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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over storten van baggerslib.
(Ingezonden 12 maart 2009)

1
Kunt u uiteenzetten waarom u het
advies van TNO uit 2006 over nader
onderzoek naar de dynamiek van
biochemische processen na berging
van baggerslib, tot de evaluatie van
uw beleid in 2010 negeert1? Bent u
bereid alsnog serieus te kijken naar
de aanbevelingen en per aanbeveling
een serieuze reactie te geven?

2
Kunt u een overzicht geven van alle
zandwinputten waar momenteel
baggerslib wordt gestort of waar
vergunningaanvragen dan wel
meldingen in behandeling zijn voor
voorgenomen stort van baggerslib?

3
Kunt u uiteenzetten hoe toezicht
en handhaving, en door welke
handhavende instanties, op de tien-
tot honderdduizenden vrachtwagens
met baggerslib plaatsvindt die nodig
zijn om de grote hoeveelheden
baggerslib te storten in de
zandwinputten? Hoeveel handhavers
en toezichthouders zijn daarvoor
inzetbaar?

4
Op welke manier vindt na storting
van het baggerslib monitoring plaats
van de verspreiding van vervuiling in
de grond en het grondwater in de
zandwinputten, zodat recreatie- en
drinkwatervoorziening geen risico’s
lopen?

5
Bent u bereid de zogenaamde
verontdiepingen van zandwinputten
met baggerslib te verbieden totdat u
de nadelige gevolgen van het storten
van baggerslib voor natuur, recreatie
en drinkwatervoorziening in kaart
hebt en vervuiling voorkomen kan
worden?

6
Is het u bekend dat waterbeheerders
gebruik maken van de meldingsplicht
uit het Besluit bodemkwaliteit
(grond en baggerspecie) om een
vergunningprocedure bij gemeenten
en provincie te omzeilen? Deelt u de
mening dat gemeenten, provincies en
omwonenden hierdoor nauwelijks
nog democratische controle kunnen
uitoefenen op het storten van
baggerslib? Zo nee, welke middelen
staan gemeenten en
belanghebbenden ter beschikking om
storten van vervuild baggerslib in
voor hen waardevolle gebieden en
zandwinputten te voorkomen?

7
Hoeveel baggerslib komt er naar
schatting tot 2010 en waar komt dit
terecht? Kunt u dit nader uitsplitsen

naar de beschikbare capaciteit van
deponie, de uiterwaarden, de
buitendijkse stort, het storten op zee,
de zandwinputten of anderszins?

8
Kunt u uiteenzetten hoe groot de
beschikbare bergingscapaciteit in
depots2 is zonder gebruik van
zandwinputten en grindgaten?

9
Kunt u uiteenzetten hoe het staat met
de innovatie en uitbreiding van de
capaciteit voor ontzanding en
ontwatering van baggerslib? Hoeveel
van het uitgebaggerde slib wordt
voor storten eerst ontwaterd en
ontzand om volumereductie te
bewerkstelligen?

10
Kunt u uiteenzetten welke innovaties
er zijn om zware metalen uit het
vervuilde baggerslib te halen? Op
welke schaal worden deze toegepast?

11
Kunt u uiteenzetten welke innovaties
voor alternatieve verwerking van
baggerslib momenteel kansrijk zijn en
hoe deze op de markt treden?

1 de Volkskrant, 11 maart 2009.
2 Als De Slufter op de maasvlakte en
soortgelijke bergingen.
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Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 2 april 2009)

Hierbij vraag ik uitstel aan voor het
beantwoorden van de schriftelijke
vragen van het lid Poppe (SP) van
12 maart 2009, kenmerk 2009Z04489,
over storten van baggerslib. De reden
voor het uitstel is de complexiteit van
de materie. Bij de beantwoording van
de kamervragen zal ik tevens ingaan
op het verzoek van de vaste
commissie voor VROM van 20 maart
2009 over de recente berichten in de
media inzake het storten van
verontreinigd slib, kenmerk
2009Z04523
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